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 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
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 No. 2022.02425 
 Portefeuillehouder: Wethouder Bastiaens
 Organisatieonderdeel: BO-sociaal 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 

Postbus 1992 

6201 BZ  MAASTRICHT 

 

Maastricht, 27 januari 2022 

 

Betreft: Schriftelijke vragen PvdA wil meldpunt voor energiearmoede 

 

Geacht college, 

 

Het wordt iedere dag duidelijker dat steeds meer van onze stadsgenoten in de financiële problemen komen 

door de alsmaar duurder wordende energieprijzen. In januari hebben vele leveranciers de tarieven sterk 

verhoogd. Zelfs bij zeer energiezuinige woningen of z.g. “nul op de meter woningen” scheelt het € 100,- per 

maand. Vele inwoners in onze stad vrezen voor de komende jaarlijkse afrekening. Mensen komen bij ons op de 

lijn over hun bezorgdheid en dat begrijpen wij maar al tegoed. Er is wel door de rijksoverheid een 

tegemoetkoming toegezegd, maar het is niet bekend hoe veel deze bedraagt en wanneer deze wordt 

uitgekeerd. 

 

1. Bent u het met ons eens dat mogelijk vele bewoners van onze stad in de financiële problemen kunnen 

komen door deze sterke stijging van de energieprijzen? 

2. Melden zich bij de gemeente momenteel meer mensen door deze problemen? Zo ja, kunt u aangeven over 

hoeveel mensen wij spreken en hoe zich dit verhoudt tot andere perioden? 

3. Op welke manier helpt de gemeente Maastricht deze mensen op dit moment? 

 

Wij zijn ervan overtuigd dat het voor vele mensen de nekslag kan zijn en dat deze mensen financieel kopje 

onder zullen gaan. De omvang van deze problemen is op dit moment nog niet bekend. 

Niet iedereen zal er evenveel last van hebben is onze verwachting, maar we moeten onze inwoners 

beschermen, want niet iedereen weet hoe hierop te reageren. Er wordt vast gedacht dat wij al helpen bij 

schuldhulpverlening, maar de stap hierna toe is vaak te groot. Wij verzoeken het college een meldpunt te 

openen voor energiearmoede!!!!! 

 

4. Bent u bereid een laagdrempelig meldpunt voor energiearmoede te openen, zodat mensen informatie 

kunnen krijgen hoe wij als gemeente Maastricht deze mensen en hun gezinnen kunnen helpen? 

5. Gaat u er net als ons ook vanuit dat de stap om schuldhulp te vragen te groot is en dat het openen van een 

meldpunt energiearmoede uitkomst zal bieden? 
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De energierekening zal buiten de effecten op onze burgers ook impact hebben op clubs, stichtingen, 

buurthuizen en verenigingen. 

 

6. Heeft u zicht op effecten hiervan? 

7. Bent u het met de PvdA eens dat het verstandig is om hier een noodfonds voor aan te leggen? 

8. Ziet u de stijgende kosten terug in de begrotingen van de subsidieaanvragen van bijvoorbeeld de 

buurthuizen? 

9. Bent u het met de PvdA eens dat deze stijgende kosten moeilijk doorberekend kunnen worden in de 

contributies, waardoor nog meer mensen die minder bedeeld zijn kunnen deelnemen binnen clubs en 

verenigingen? 

 

 

 Met vriendelijke groet, 

 

Maren Slangen 

Henri Borgignons 

 


